
Aloitteet vuodelta 2019 

 

1. 6.2.2019 Tommi Oja 

Valtuustoaloite liikenneturvallisuuden parantamiseksi tiellä 7890 Pyhäjoentie, välillä Keskuskatu – 

Saariperäntie. 

Kaupunginvaltuusto kävi aloitteesta lähetekeskustelun ja lähetti sen kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 

Kaupunginhallitus päätti 25.2.2019, että kevyen liikenteen väylä otetaan mukaan niiden 

liikenneturvallisuushankkeiden joukkoon, joita esitetään valtion viranomaisille rahoitettavaksi. Lisäksi 

kaupunki hakee 60 km:n nopeusrajoitusta Halmeperälle teollisuusalueen kohdalle mt:lle 7890. 

 

2. 28.5.2019 Oulaisten Vammaisneuvosto 

Aloite tuoksuttomista yleisötilaisuuksista Oulaisissa. 

Kaupunginhallitus merkitsi 10.6.2019 aloitteen tietoonsa saatetuksi ja lähetti sen tiedoksi hallintokuntiin. 

Edelleen aloite ja siinä esitetyt toimenpidesuositukset toimitetaan tiedoksi kaupungissa tapahtumia 

järjestäville järjestöille ja yhdistyksille.  

 

3. 21.8.2019 Keskustapuolueen naisvaltuutetut 

Valtuustoaloite keskustan alueen yleisilmeen koristamiseen. 

Kaupunginvaltuusto kävi aloitteesta lähetekeskustelun ja lähetti sen kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 

Kaupunginhallitus päätti 26.8.2019 lähettää aloitteen teknisen toimen ja teknisen lautakunnan 

valmisteluun. 

Asia on käsitelty vuoden 2020 talousarvion käsittelyn yhteydessä. Puistopuolelle varattiin aloitteen pohjalta 

20.000 € lisää määrärahaa. 

 

4. 5.9.2019 Kouluterveydenhoitajat 

Aloite koululaisille tarjottavasta aamupalasta. 

Sivistys- ja hyvinvointilautakunta päätti 30.10.2019, että systemaattista aamupalan tarjoamista oppilaille ei 

järjestetä. Jokainen koulu voi omien resurssiensa puitteissa tarjota tarvitsijoille naposteltavaa esim. 

hedelmiä, näkkileipää ja juomaa.  

 

  



5.  29.10.2019 Oulaisten Kulttuurin Tuki ry 

Aloite yläkoulun salin nousevan katsomon uusimisesta. 

Kaupunginhallitus päätti 18.11.2019 lähettää aloitteen tekniseen toimeen valmisteltavaksi. Valmistelussa 

on paitsi selvitettävä nykyisen katsomon uusimisen kustannukset sekä vaihtoehtoiset katsomovaihtoehdot. 

Todettiin, että vuoden 2020 talousarviossa ei ole erikseen varauduttu katsomon uusimiseen. 

Tekninen lautakunta totesi 18.12.2019, että katsomon uusiminen selvitetään yhtenä osana ensi vuonna 

laadittavaa koko kiinteistön tarveselvitystä ja hankesuunnitelmaa. Tekninen lautakunta lähetti päätöksen 

tiedoksi kaupunginhallitukselle. 

 

6. 28.10.2019 Oulaisten Kulttuurin Tuki ry 

Aloite Yrjö Talven huomioimisesta Oulaisten nimistössä. 

Kaupunginhallitus totesi 2.12.2019, että aloite koskee asemakaavassa merkinnällä YH olevaa yleisen 

rakentamisen tonttia eikä siksi ole nimettävissä aukioksi. Kyseinen rakentamispaikka on kaupungin 

pääkadun varressa ja asemakaavaan ei ole vireillä muutosta. Tästä syystä aloitetta esitetyssä muodossa ei 

hyväksytty ja aloitteentekijöiden toivotaan seuraavan kaavoitusta ja tekevän ehdotuksia kaavoihin 

mahdollisesti sisältyvien torien/aukioiden nimeämisessä.  

 

7. 21.11.2019 Reijo Huhtala 

Aloite liikenneturvallisuuden parantamiseksi. 

Käsitelty aiemmin kaupunginhallituksessa 25.9.2017 ja 2.5.2018. 

Kaupunginhallitus merkitsi 18.12.2019 aloitteen tiedoksi ja lähetti sen teknisen lautakunnan käsittelyyn.  

Tekninen lautakunta totesi 18.12.2019, että aloite ei tässä vaiheessa aiheuta toimenpiteitä. Alueen 

tilannetta seurataan, jos turvallisuus heikkenee merkittävästi aloitteen kohdalla, kaupunki siinä tilanteessa 

harkitsee asemakaavan muutosta. 

Tekninen lautakunta lähetti aloitteen käsittelyn ja asemakaava- ja pohjakarttaotteen tiedoksi 

kaupunginhallitukselle ja aloitteen tekijälle. 

 

8. 1.12.2019 Eläkeliitto Oulaisten Yhdistys, Oulaisten ja Merijärven senioriopettajat ry ja Oulaisten 

Eläkeläiset ry 

Aloite/esitys iäkkäiden kuntalaisten pihojen ja pihateiden talviaurauksesta. 

Kaupunginhallitus päätti 16.12.2019 lähettää aloitteen teknisen toimen ja teknisen lautakunnan käsittelyyn. 

Asia käsitellään teknisessä lautakunnassa helmikuussa. 

 

  



 

9. 11.12.2019 Juhani Kärki 

Valtuustoaloite metsästäjäntutkinnon lisäämisestä kaupungin perusopetuksen opetussuunnitelmaan. 

Kaupunginvaltuusto kävi aloitteesta lähetekeskustelun ja lähetti sen kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 

Kaupunginhallitus päätti 16.12.2019 lähettää aloitteen sivistys- ja hyvinvointilautakunnalle, jonka 

toimivaltaan kuuluu opetussuunnitelmien hyväksyminen. Lisäksi valtuustoaloite lähetettiin tiedoksi 

Jokihelmen Opistolle, joka myös voisi kurssi- ja opetustarjonnassa huomioida metsästäjätutkinnon yhtenä 

aihealueena.  

 

Metsästäjätutkinto valmistellaan koulunjohtajien kokouksessa ja käsitellään sivistys- ja 

hyvinvointilautakunnassa helmikuussa. 

 

10. 11.12.2019 Kokoomuksen valtuustoryhmä 

Valtuustoaloite varhaiskasvatuksen asiakasmaksujen poistamisesta. 

Kaupunginvaltuusto kävi aloitteesta lähetekeskustelun ja lähetti sen kaupunginhallitukselle 

valmisteltavaksi. 

Kaupunginhallitus päätti 16.12.2019 lähettää aloitteen sivistys- ja hyvinvointilautakunnalle, jonka 

toimialaan varhaiskasvatus kuuluu. 

Asia on tammikuun sivistys- ja hyvinvointilautakunnassa iltakoulutyyppisesti ja varsinainen käsittely helmi- 

tai maaliskuussa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


